
電影贈券條款及細則 

- 此券適用於香港嘉禾院線、the sky 及 StagE 兌換 2D 電影戲票乙張 

- 此券不適用於兌換 IMAX 及 D-BOX 電影、特備節目、指定電影、電影節、團體預訂及

與電影發行商有特別協議之電影 

- 此券只適用於兌換有效日期内放映場次之戲票 

- 此券不適用於兌換 Vivo(尊尚影院）及 嘉禾 V WALK 1 院 -Home(特色影院)之場次 

- 此券不可與其他優惠同時使用，亦不可兌換現金 

- 請於購票前出示此券；損壞及影印本無效 

- 此券只適用於戲院票房購票；不適用於自助購票機、網上或手機售票服務 

- 橙天嘉禾娛樂有限公司保留修改所有條款及細則與終止此券之權利，恕不另行通知 

 

Complimentary Coupon Terms & Conditions 

- This coupon can be used to redeem one 2D movie coupon at StagE, the sky and 

HK Golden Harvest Cinemas 

- This coupon is not applicable for movies with special arrangements with film 

distributors, film festivals, group booking, alternative programs, IMAX and D-BOX 

movies 

- This coupon can only redeem ticket of shows within the valid period 

- This coupon can only redeem ticket of shows on Monday to Friday (Except public 

holiday)  

- This coupon is not applicable to redeem for screenings at Vivo (Deluxe House) & 

GH V WALK House 1- Home (Signature Hall) 

- The coupon cannot be used in conjunction with any other promotion offers and 

cannot be exchanged for cash 

- Please present this coupon prior to purchase; Damaged or photocopies of the 

coupon will not be accepted 

- This coupon is applicable to ticket purchased at box office only; and does not 

apply to any transaction made via kiosk, mobile and website 

- Orange Sky Golden Harvest Entertainment Co Ltd reserves all rights to amend the 

terms and conditions and terminate the use of this coupon without prior notice 


